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1/2023 Godkjenne innkalling, dagorden og referent 

Godkjent innkalling og dagsorden.  

Referent Andrew Feltham 

Ønske om en bedre epostliste slik at alle som skal ha innkalling får det. 

2/2023 Godkjenning av referat fra 2022 

Referatene er godkjent 

3/2023 Nytt fra institusjonene 

UiT: Omorganisering av senteret. Blir en del av institutt for filosofi. Må se på mandat og økonomi 

fremover. Det må avklares. Skal de også flytte, eller bli der de er i dag? Lokalene er bedre på Filosofi. 

Skal utlyse en førsteamanuensis, og her må innhold og orientering avklares. Stillingen erstatter 

lederstillingen. Det gis heller noen timer til den som kan lede senteret. Fakultetet er heldigvis både 

humaniora og samfunnsfag i dag lik at den miksen består. Synlighet er en utfordring, men bør være 

overkommelig. Viktigst for studentene er at de finner emner etc. Det bør være noen muligheter her 

for senteret fremover uansett. 



UiB: Kan bli aktuelt med omorganisering også på UiB. Må stadig understreke at de er tverrfakultær og 

kun underlagt HF administrativt Det blir vanskeligere om de legges under et annet institutt på HF. 

Innsparinger generelt på UiB, og det kan være en fare for at stillinger forsvinner i en 

omorganiseringsprosess, selv om senteret per i dag scorer høyt på alle økonomiske indikatorer som 

legges til grunn for bemanningsplanen.  

UiO: Omstrukturering er relevant problemstilling med samlokalisering i Bærekrafthuset. 

Representasjon er mangelfull i dag, og det kan endre seg til det bedre. Men det kan føre med seg noe 

negativt også. Uklart hva som er utfallet av dette. 

UiS: Store innsparinger og omorganiseringer på UiS også. Kan bli aktuelt at Senteret blir berørt av 

denne omstillingsprosses, men vi vet ennå ikke hvordan. Det skal spares 150 årsverk på universitetet, 

så det kan påvirke fremover. Viktig at andre universitet har senter for å styrke bruk av betegnelsen 

senter på UiS. 

NTNU: Her blir det færre institutt, så det kan bli endringer her også. Lederstillingen er bare noen 

timer, så det er mer som et fellesskap. Viktig å holde på at de er et senter da. Har ikke et all-

universitetsmandat, men jobber mer på prosjektbasis mot hele universitetet.  

Skulle det være et dokument om plassering av senterne rundt om i Norge? Bedre å holde en samtale 

om det i organet. Erfaringsutveksling er uansett lurt for alle.  

4/2023 Publiseringsindikatoren 

Publiseringsindikatoren er i spill og det kan komme endringer. Pr nå har vi 13 tidsskrift på nivå 2. 

Finansieringsmodellen endres nå. Skal ikke telle på universiteter lengre, men i instituttsektoren blant 

annet. Derfor litt uklart nå hvordan det skal bli for alle. Men kvalitetsvurdering skal fortsette.  

30. november går fristen ut for å nominere tidsskrift. Tar ekstraordinært møte om det er behov. 

Å flytte tidsskrift over til en tverrfaglig liste kan være en mulighet hvis vi må redusere antallet på nivå 

2. Men, vi har egentlig få nivå 2 tidsskrifter i dag. Viktig poeng. Man må også se på special issue som 

kan dra opp andelen som har publisert i perioden slik at det ikke bli feil. Viktig å jobbe for stabilitet. 

Ønsket om å beholde disse tidsskriftene er hovedsakelig begrunnet i et ønske om å ivareta 

representasjon av bredde av både tematisk og disiplinspesifikke tidsskrift innenfor det tverrfaglige 

feltet kjønnsforskning. Det er gjort vurderinger av tidsskriftenes formål og relevans (aim and scope), 

samt beskrivelser av fagfellevurderingsordning, slik at tidsskriftene som foreslås beholdt anses å 

være av akseptabel kvalitet og mulige publiseringskanaler for norske forskere.  

Ingen justering av nivå 2. 

Enstemmig vedtatt. 

5/2023 Informasjon om Tidsskrift for kjønnsforskning 

Siri Øyslebø Sørensen og Elisabeth Stubberud sitter ut 2024 som redaktører. Må begynne jobben 

med å finne nye redaktører.  

Nytt design har kommet som følge av NFRs nye design.  

Redaksjonssekretær ligger på Universitetsforlaget, eller det vil si redaktørene gjør jobben. Ønsker å 

få tilbake denne stillingen etter sykemelding er over. 

Behov for å sørge for god tilgang på innsendte artikler. Senterne bør promotere dette. 



Det nye programmet som skulle gjøre redaksjonsarbeidet lettere er ikke i drift. Det bør komme på 

plass før de neste redaktørene.  

Tidkrevende å være redaktør, men 2 årsperiode er litt kort for å få på plass spesialnummer.  

Kan vi vurdere å gå over til løpende utgivelser fremfor nummer. 16 artikler i året.  

Nordisk språk teller, men svært begrenset hvor mange som kan være på engelsk. 

Det er nedskaleringer i antall nummer i de andre nordiske landene.  

Utfordring med nivåinndeling og språk for tilfang for artikler.  

Kilden burde ta en runde med kontrakten med Universitetsforlaget om rammene for Tidsskriftet. 

Spesielt nå som det ikke er knyttet til papirutgaver. Kanskje mulighet for noen debatter o.l. som ikke 

helt passer med formatet i dag.  

6/2023 Styremøte for den nasjonale forskerskolen i kjønnsforskning 

Zoran Pecic (NTNU) er leder med Jorunn Økland (UiO) som nestleder.  

Stipendiatsamling i år i Stavanger i forbindelse med Kjønnsforskning NÅ! Godt oppmøte. Over 20 

tilstede. Mye gruppearbeid for å presentere de ulike prosjektene.  

Flertallet var nok ikke doktorgradsstudenter i Norge. Mange internasjonale deltagere, blant annet fra 

Berkely. 

Ønsker å koble Tidsskrift for kjønnsforskning til forskerskolen. 

Allmenkurs i 2024.  

Metodekurs: Interseksjonalitet og metode. Høre med norske og internasjonale eksperter om 

forelesninger. Uka etter påske i 2024 (eller oktober?). 3 dagers kurs. 5 poeng (tentativt). Har brukt 

3+2 poeng (oppmøte og oppgave). Kurs lokalisert etter leder med kurskode og lignende. 

Samarbeid med intergender? Bytte mellom dem på teori og metode. Har distribuert informasjon om 

Intergender. Veldig nyttig å samarbeide, de tar administrasjonen. 

Vi må huske på de andre institusjonene enn medlemmene i fagorganet. Styremøtet må ha med flere 

enn bare medlemmene i fagorganet. Nord Universitet f.eks. Det bør også være en egen saksliste til 

denne delen. 

7/2023 Kalender fremover 

År 
Fagorganet Forskerskolen Kjønnsforskning 

NÅ! Leder Nestleder Leder Nestleder Kurs 

2023 UiO UiB NTNU UiO Stipendiatsamling* UiS 

2024 UiO UiB NTNU UiO Allmenkurs   

2025 UiB NTNU UiS UiB Stipendiatsamling* UiO 

2026 UiB NTNU UiS UiB Allmenkurs   

2027 NTNU UiS UiT NTNU Stipendiatsamling* UiB 

2028 NTNU UiS UiT NTNU Allmenkurs   

2029 UiS UiT UiO UiS Stipendiatsamling* NTNU 

2030 UiS UiT UiO UiS Allmenkurs   

2031 UiT UiO UiB UiT Stipendiatsamling* UiT 

2032 UiT UiO UiB UiT Allmenkurs   



2033 UiO UiB NTNU UiO Stipendiatsamling* UiS 

2034 UiO UiB NTNU UiO Allmenkurs   

2035 UiB NTNU UiS UiB Stipendiatsamling* UiO 

2036 UiB NTNU UiS UiB Allmenkurs   

* Studentsamling skal arrangeres i forbindelse med «Kjønnsforskning NÅ!» 

Neste møte i fagorganet i 2024: 19 og 20. september 

8/2023 Oppfølgingspunkter fra tidligere møter 

Liste over sensorer på tvers. Ikke fulgt opp, men behovet er mindre nå som det ikke blir dobbelt 

sensor. Legges bort. 

Studentrepresentant til Fagorganet er på plass via UHR. 

 

9/2023 Eventuelt 

Arrangement av kontaktmøtet. Skal være FOK og eventuelt Kilden. Innhold skal FOK stå for. 

Bedre beskrivelse på nettsidene om innhold og oppgaver. Informasjon på Kilden sine nettsider. 

Undervisningsforum bør ha en mer tydelig form og mening. Ikke ansvar for FOK. Det bør være et 

fellesskap på tvers av undervisningen. Nivå, pensum, etc.   


